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lntelpclacja

dot. ZagoSpodarowania pomicszczcń w starej sz](ole w Kowalewszczyżnie ( w
postaci śWietlicy dla mieszkańcóW)

Działając w imjęniu mięszkańców Gminv SokoĘ oraz na podstawię afi.24 ust,3 i 5 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r o
samorzildzie gminlym, zwracam się do Pana Wójta w sprawie informacji na tęnat Wyżęj opisanej potrzeby
inwestycyjnej,

uzasadnien ic

Zgodnic z aft,7 Ustawy o sanlorządzie glninl]}n ( Dz,U.2023,40) do zadati własnych gminv nalęży
zaspakajanie zbiororvych potrzęb Wspólnoty gninnej Do takich potlzeb lvspólnotowych bezsprzecznie należą
moźliwości spotkali i jntegracji mieszkańców w świętlicy lviejskiej. Śr.vietlica ta jęst postulowana przez mieszkańców
juź od kill<u kadencji radv . Swietlica taka nrogłaby również. oprócz spotkań dla mieszkańcórv być zagospodarowana rł
sposób umoźliwiający ćwiczcnie uczniów w sposób bardziej konrlbftowy niż jest to w chwili obecnej, Na ostatnich
I<omisjach i sesjaclr padła inforllacja, iż.iest moźliwość przesunięcia środkóry na ta inwestycję Z innych żródeł. Do
l(ońca St},cznia 2024 r według przędstawion)rch informac]i na Ses]i Rady Gminy miała dotrzeć odpowiedź odnośnie
możliwości przesuniecia środków na 1ą inwcstyc,ję Z innych żródcł, Część środkór.v zosta[a u.jęta u,budżecie Gminy
Sokoły na 2024 rok na zagospodalowanic pomieszczęI'r w budynku szkoł1, podstarvowej w l(orvalewszczyżnie,

Wyżej opisana potfzeba inwestyc),jna Została o1'icjalnic zgłoszone pismem z dnia l2,1.2023 (data wpłynięcia
do urzędu), jako ot'icjaIny rvnioselt zgłoszony do Glliny Sokoly aby grnina ujęła tą potzebę mieszkańców rv najbliższej
edl'cji prograrlu ,,POt,SKl LAD". Potrzeba ta równięż bvły kilkukrotnie zglaszane przez radncgo na sesjach oraz
l<omisjach Rady Gminy Sokoły, Pojawila się możlirvość przesunięcia środków z innych źródcl itaka odpowiędź o
nlożliwości przesuniecia środków miała poja\ić sie do końca st),cznia 2024 r. rvedlug inforrnacji przędstawionych na
komisji oraz Sesji Rady Cnliny.

W zwi_azku Z Z powyższym proszę o odpowiedź w trybie intęrpęlacji , czy jest już znala odpowiedź o
moźliwoścj przesunięcia środków z innych źródeł na inwestyc.ię uykonania świetlicy dla mieszkańców w
Kowalewszczyźnie.
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